
Referat af Bestyrelsesmøde 23.01.23 

 

 
Afbud: Beni 
 
Referant: Mathias 
 
 

Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
Godkendelse af referat fra sidste 
Godkendt 
 
Rådsmøde - hvad, hvordan og hvem 
Der blev afklaret kandidater til (næsten) alle poster. 
Mathias samler og udsender indkaldelse. 
Jacob sørger for forplejning. 
 

Budget 2023/2024 
Alle kontigenter sættes op med 50 kr/halvår, undtagen familiespejd, som kun sættes 25 kr/halvår 
op. 
Kontingenter foreslås hævet fra sommer 2023, så vi ikke skal lave efteropkrævning på 50 kr pr 
spejder. 
 

Status på igangværende projekter 
Viceværtsbolig: kommunen har fået budget, vi afventer stadig svar på hvor meget de ønsker at 
dække. Vi har forsøgt at lægge nogle frivillige timer i budgettet, men primært der, hvor vi nemmest 
kan gøre en forskel, fx nedbrydning. 
 
Blokhuset trænger til lidt kærlighed, men arbejdsgruppen regner med at få igangsat arbejdet i løbet 
af foråret. 
 
Nyt fra GL 
Blå tråd er blevet taget op på ledermøde, hvor det er forsøgt at koble den til udviklingsplanen. 
Afstemning mellem de forskellige grene pågår. 
 
Nyt fra Formand 
Gilderne har 70 års jubilæum 23. april - det kan være vi burde kigge forbi. 
Mangler stadig at få aftalt med formanden for dueforeningen. 
 
Evt. 
intet refereret 
 


